



SaraLee – Heart of Stone

Die Musik von SaraLee und ihrer Band ist eine explosive Mischung aus Rhythmus und Blues, hypnotisierendem Gesang, dröhnendem Saxophon und diesem Swing! Die tätowierte finnische Chanteuse SaraLee hat die einzigartige Fähigkeit, sich von einer brüllenden Löwin in einen verführerischen und leidenschaftlichen, fackelnden Flüsterer zu verwandeln, wenn es der Song verlangt. Mit ihrem tadellosen Stilgefühl, ausgefeilten Gitarrensoli, knapper Rhythmusektion und heftigen, aber verspielten Eigenkompositionen bilden sie einen neuen und einzigartigen Zugang zur Rootsmusik.

Tracklist:

| | |
|--------------------------------|---------------------------------|
| 1. 1-2-3 He's Mine | 7. Black Widow |
| 2. I'm a Lover | 8. Hey Bartender! |
| 3. Trouble Knows I'm Coming In | 9. Let Me Love You |
| 4. Wasting Time | 10. I Can't Tell You I Love You |
| 5. Runaway Bride | 11. Third Man Down |
| 6. Heart of Stone | 12. Black Roses |



EAN

BROKENSILENCE 18705



RELEASE NR.: RBR-5877
 LABEL: Rhythm Bomb Records
 GENRE: Rhythm'n'Blues
 TRACKS: 12
 FORMAT: CD deluxe ecopac

SaraLee and her band's music is an explosive mix of rhythm 'n' blues, mesmerising vocals, roaring saxophone and that swing! Tattooed Finnish chanteuse SaraLee has a unique ability to transform from a roaring lioness to a soul thrilling and seductive torchy whisperer when the song demands it. With their impeccable sense of style, elaborated guitar solos, tight rhythm section and fierce yet playful original songs they form a new and unique grip to roots music.

Link:
<http://www.rhythmbomb.com/saralee/>

<https://www.facebook.com/saralee.official/>

<http://www.saralee.rocks>